
SÄNGHS BYS
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onsdag 9 september 2015

Protokoll styrelsemöte - 150909
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2.

Närvarande: Veronica Kede, Christer Andersson & I\.4attias Rådmark

Ordförande öppnar möiet och hälsar samtliga välkomna.

Höststädningen: 4/10 klockan 10:00. Mattias skickar ut en liten påminnelse om detta.
Veronica påminner Almargården om beskärningen av våra träd.

Offert målning av husen: Veronica har fått in en offert - Mattias skickar nu ut
föreslagna priser till samtliga hushåll.

Offert skötsel av gemensamma ytor: Christer har inte {ått in offerter än. Vi tar upp
punkten vid nästa möte. Det gäller skötsel av våra gemensamma ytor under
perioden {rån vårstädningen till höststädningen.

Belysning för vår byaskylt: Christer har undersökt utbud och priser. FÖrslagsvis köper
vi in en ny solcellsdriven gatubelysning som med en enkel åtgärd kan monteras fast.
Kostnaden blir totalt ca 4000:-. Vi beslutar att gå vidare med fÖrslaget och Christer
tar de kontakter som krävs.

TEFAB: Mattias tar återigen kontakt för att få mer information om de åtgärder som
ska göras i våra fjärrvärmecentraler.

Hastighet i byn: Efter förslag så ska vi ta reda på pris för att köpa in "lÖsa" farthinder.
Mattias tar in prisförslag till nästa möte.

8. Ordförande tackar de närvarande och avslutar mötet.
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Vid protokollel

lvlattias Rådmark Christer Andersson


